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Radna Rady Miasta

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloctawek

W imieniu mieszkaric6w osiedla Tazamcze proszq o naprawienie

nawierzchnijezdni na ulicy wienieckiej w sqsiedztwie przejazdu kolejowego.

lstniejqce ubytki w nawierzchni sq tak glqbokie, 2e mieszkaicy miasta je2d2q

slalomem, a to stanowi zagroienie w ruchu drogowym'
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